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RĒZEKNES NOVADA DOME 
IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

Rēzeknē 
 

2023.gada 25.maijā                                                                                                            Nr. 11 
 
Sēdes veids - atklāta 
Sēde sasaukta plkst. 09:30 
Sēde atklāta plkst. 09:30 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Guntis Rasims  
 
Sēdi protokolē: sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka, Deputāts Aivars 
Buharins, Deputāts Inta Brence, Deputāts Anita Ludborža, Deputāts Guna Zenčenko, 

 deputāti: Deputāts Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Vilis Deksnis, Deputāts Jānis Freibergs 
(no plkst.9:44 līdz plkst.10:38), Deputāts Georgijs Jevsikovs (no plkst.9:44 līdz 
plkst.10:38), Deputāts Aija Kiserovska, Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts 
Staņislavs Šķesters, Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Zigfrīds Lukaševičs. 

 
Nepiedalās: 

 Deputāts Guna Popova – pamatdarbā, 
 Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna – personīgi iemesli. 

 
Darba kārtībā: 
 
1. Par darba tiesisko attiecību turpināšanu ar pašvaldības izpilddirektoru Jāni Trošku un 

pilnvaru termiņa pagarināšanu uz pieciem gadiem. 

2. Par darba tiesisko attiecību turpināšanu ar pašvaldības izpilddirektora vietnieku Andri 
Stafecki un pilnvaru termiņa pagarināšanu uz pieciem gadiem. 

3. Par līdzfinansējuma un atbalsta projektam Mākoņkalna folkloras kopas tautas tērpu un 
apavu iegādei. 

4. Par biedrības "Kopābūšana" iesnieguma izskatīšanu. 

5. Informatīvais ziņojums - Starpziņojums par darba grupas esošās situācijas izvērtēšanu 
sporta jomā Rēzeknes novadā un izstrādāto sporta sistēmas attīstības modeli. 

   
1.§ 
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Par darba tiesisko attiecību turpināšanu ar pašvaldības izpilddirektoru Jāni Trošku un 
pilnvaru termiņa pagarināšanu uz pieciem gadiem 

Ziņo Signija Mosāne: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par darba tiesisko attiecību turpināšanu ar pašvaldības 
izpilddirektoru Jāni Trošku un pilnvaru termiņa pagarināšanu uz 
pieciem gadiem. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Inta Brence, Aivars Buharins, Anita Ludborža, Guntis 
Rasims, Ērika Teirumnieka, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
darba tiesisko attiecību turpināšanu ar pašvaldības 
izpilddirektoru Jāni Trošku un pilnvaru termiņa 
pagarināšanu uz pieciem gadiem". 

 
2.§ 

Par darba tiesisko attiecību turpināšanu ar pašvaldības izpilddirektora vietnieku Andri 
Stafecki un pilnvaru termiņa pagarināšanu uz pieciem gadiem 

Ziņo Signija Mosāne: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par darba tiesisko attiecību turpināšanu ar pašvaldības 
izpilddirektora vietnieku Andri Stafecki un pilnvaru termiņa 
pagarināšanu uz pieciem gadiem. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Inta Brence, Aivars Buharins, Anita Ludborža, Guntis 
Rasims, Ērika Teirumnieka, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
darba tiesisko attiecību turpināšanu ar pašvaldības 
izpilddirektora vietnieku Andri Stafecki un pilnvaru termiņa 
pagarināšanu uz pieciem gadiem". 

 
3.§ 

Par līdzfinansējuma un atbalsta projektam Mākoņkalna folkloras kopas tautas tērpu un 
apavu iegādei 

Ziņo Agnese 
Lukjanova: 

Izskatot Rēzeknes novada pašvaldības Kaunatas apvienības pārvaldes 
2023.gada 8.maija ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma 
projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par līdzfinansējuma un 
atbalsta projektam Mākoņkalna folkloras kopas tautas tērpu un apavu 
iegādei. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Līdzfinansējums ir no Kultūras un tūrisma pārvaldes budžeta? 
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Izsaka viedokli 
Agnese Lukjanova: 

Jā. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Vai kādu daļu līdzfinansē arī Kaunatas apvienības pārvalde? 

Izsaka viedokli 
Agnese Lukjanova: 

Nē, ir LEADER projektu konkursa publiskais finansējums un Kultūras 
un tūrisma pārvaldes finansējums. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

(pauž viedokli, aicina atbalstīt lēmuma projektu) 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Pirmkārt, kāda ir līdzfinansējuma atbalsta konsekvence? Vienu reizi 
līdzfinansējums ir no apvienības budžeta, otru reizi no Kultūras un 
tūrisma pārvaldes budžeta. Otrkārt, šai projektu kārtai termiņš ir 
beidzies jau 17.maijā. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Projekts tika pieteikts savlaicīgi. Vai ir ieradies kāds no Kaunatas 
apvienības pārvaldes pārstāvjiem, lai varētu pastāstīt par projektu? 

Izsaka viedokli Anita 
Ludborža: 

Visiem bija vienādas tiesības un termiņi uz pieteikšanos projektam. Ir 
jāpasaka, ka šis projekts iekavējās, tāpēc Kaunatas apvienība 
līdzfinansē nevis no saviem līdzekļiem, bet lūdz līdzfinansējumu no 
Kultūras un tūrisma pārvaldes budžeta. 

Izsaka viedokli Aivars 
Buharins: 

Varbūt pārvaldē iepriekš līdzekļi jau bija paredzēti. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Lēmums ir sagatavots uz Kaunatas apvienības pārvaldes iesnieguma 
pamata? Aicinu balsojumā atturēties, līdz tiks noskaidrota precīzāka 
informācija, kā arī uzklausīts viedoklis no Kaunatas apvienības 
pārvaldes pārstāvja. 

Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

Vai šis jautājums nav izskatāms steidzamības kārtā? 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Parasti izskatīšana ilgst vairākus mēnešus, līdz tam laikam paspēs. 

Deputāti: (diskutē) 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

(aicina atlikt jautājuma izskatīšanu līdz ārkārtas IKSJK sēdei 1.jūnijā) 

 
Nolemj: 
Atlikt darba kārtības jautājumu "Par līdzfinansējuma un atbalsta projektam Mākoņkalna 
folkloras kopas tautas tērpu un apavu iegādei". 
 

4.§ 
Par biedrības "Kopābūšana" iesnieguma izskatīšanu 

Ziņo Guntars Skudra: Izskatot biedrības “Kopābūšana” iesniegumu, lūdzu izskatīt un 
atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par biedrības "Kopābūšana" 
iesnieguma izskatīšanu. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Kāda ir prakse šādos gadījumos? Vai tie ir kā savstarpējie norēķini 
starp apvienībām? 

Izsaka viedokli 
Guntars Skudra: 

Attiecībā uz biedrību iepriekšējos gados dome piešķīra finansējumu 
apmaksāt īri, kas sastādīja ap 200 eiro. Tā nav komercnometne no 
malas, bet gan mūsu pašu novada bērni. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Runa ir par finansējumu starp dažādām apvienībām. Kādas darbības 
parasti šādos gadījumos tiek veiktas? 
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Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

(izsaka viedokli, sniedz informāciju) 

Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

(izsaka viedokli, aicina atbalstīt lēmuma projektu) 

Izsaka viedokli Jānis 
Troška: 

Pats svarīgākais kritērijs ir sabiedriskā labuma organizācija, līdz ar to 
ne no vienas institūcijas nebūs sankciju vai pārmetumu. 

Deputāti: (diskutē) 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Šai biedrībai nav sabiedriskā labuma statusa. 

Izsaka viedokli Jānis 
Troška: 

Tad situācija ir pilnīgi cita. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Konceptuāli iebildumu pret šo jautājumu nav, bet no juridiskā aspekta 
ir jānoskaidro finanšu jautājums, lai nerastos kāds precedents. 

Izsaka viedokli Jānis 
Troška: 

Svarīgi, lai ar vienu lēmumu netiktu radīta gūzma pretenziju no 
pārējiem līdzīgās situācijās. Lēmuma projektā nav sniegta pilna 
apjoma informācija, kas sniegtu skaidrību. Lēmums projektā sniegtajai 
informācijai ir jābūt caurspīdīgai (pauž viedokli). 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

(aicina izskatīt jautājumu 1.jūnija ārkārtas komitejas sēdē, aicinot 
papildināt lēmumu ar precizējošu informāciju) 

 
Nolemj: 
Atlikt darba kārtības jautājumu "Par biedrības "Kopābūšana" iesnieguma izskatīšanu". 

 
5.§ 

Informatīvais ziņojums - Starpziņojums par darba grupas esošās situācijas izvērtēšanu 
sporta jomā Rēzeknes novadā un izstrādāto sporta sistēmas attīstības modeli 

 
Izskatīts:  

Informatīvais ziņojums - Starpziņojums par darba grupas esošās situācijas izvērtēšanu 
sporta jomā Rēzeknes novadā un izstrādāto sporta sistēmas attīstības modeli. 
 
 
 
Sēde slēgta plkst. 10:38 
 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs:        Guntis Rasims 
 
 
 
 
Protokoliste:          Natālija Zvīdriņa 
 


